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Betreft Ondersteuning horeca

Op 07-05-2020 hebben wij naar aanleiding van de COVID19 (corona) crisis en de daaruit 
voorgekomen maatregelen voor de horeca de volgende vraag aan het college voorgelegd:
Is het college bereid om tijdelijk meer vrijheid te bieden aan onze horeca en om mee te 
denken en ruimhartig om te gaan met mogelijke initiatieven vanuit de horeca?
Sindsdien hebben wij tevreden kunnen constateren dat naar aanleiding van deze vraag de 
horeca binnen onze gemeente inderdaad de mogelijkheid heeft gekregen om terrassen nabij de 
horeca gelegenheden ruimer op te zetten, ook op plaatsen waar dat voorheen niet was 
toegestaan. De berichten welke ons bereiken van de horeca en onze inwoners zijn hier ook 
uitsluitend positief over.

In het Eindhovens Dagblad van 23-07-2020 staat echter een artikel over enkele Gemertse 
ondernemers waarin zij melding maken van enkele initiatieven waarop de Gemeente heeft 
gereageerd dat dergelijke initiatieven alleen als vergunning plichtige evenementen beschouwd 
zullen worden.

Wij hebben destijds onze vraag gesteld om juist bij dit soort initiatieven ruimhartig om te 
gaan, dit gezien de huidige bijzondere omstandigheden waarin de horeca en wij met zijn allen 
momenteel verkeren. Veel inwoners zien dit jaar noodgedwongen af van vakantie vanwege 
alle maatregelen. Wij zijn van mening dat het ons als Gemeente toch kan sieren om onze 
inwoners dan deze zomer ook zoveel mogelijk extra’s te bieden binnen onze eigen Gemeente. 
Laten we vooral nu zien dat Gemert-Bakel een bruisende Gemeente is.

Daarom nogmaals de vraag:
Is het college bereid om tijdelijk meer vrijheid te bieden aan onze horeca en om mee te 
denken en ruimhartig om te gaan met mogelijke initiatieven vanuit de horeca?

Waarbij we uiteraard ook rekening moeten houden dat we geen (nachtelijke) overlast gaan 
creëren, maar bijvoorbeeld initiatieven met akoestische live optredens zou als test deze zomer 
toch mogelijk moeten zijn, waarbij het uitgangspunt moet zijn dat de Gemeente tijdelijk 
soepeler omgaat met APV en noodverordeningen.

Met vriendelijke groet,
CDA Gemert-Bakel
Joris van Loon

Antwoord:
Het college is bereid deze vrijheid te bieden. 
Dit blijkt wel uit het feit dat van de 20 aanvragen voor een zogenaamd ‘corona-terras’, 
er 20 toestemming gekregen hebben. Natuurlijk wel met in achtneming van de RIVM 
regels en regionale noodverordening. 
Wanneer men een concrete aanvraag doet voor een vergunning, zal de gemeente deze 
gewoon in behandeling nemen om te bekijken of hieraan medewerking gegeven kan 
worden binnen de genoemde regelgeving.


